
ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT D’ARTÀ 
 
Caràcter:  ordinari  
Data:   25 d’octubre de 2005 
Horari:  de les 18 hores a les 20.54 hores 
Lloc:   sala de sessions de l’Ajuntament 
 
Hi assisteixen: 
Rafel Gili Sastre,   batle 
Miquel Sebastià Moll Ferragut, regidor 
Maria Antònia Sureda Martí,  regidora 
Josep Silva Jiménez,   regidor 
Maria Francisca Servera Pascual, regidora 
Manuel Galán Massanet,  regidor 
Julen Adrián Gorostiza,  regidor 
Margalida Josep Tous Ferrer,  regidora 
Elvira Piris Quetglas,   regidora 
Concepció Morell Moragues,  regidora 
Josep Danús Rosselló,  regidor 
Bartolomé Palmer Sabater,  regidor 
José Navarro Fuster,   regidor 
 
Mateu Llodrà Sansaloni,  secretari accidental 
 
 
Ordre del dia 
 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de 25 de març de 2005. 
2. Aprovació, si s’escau, de l’expedient de modificació de crèdit 4/2005. 
3. Aprovació, si s’escau, de la creació i de les modificacions de les ordenances fiscals per a 

l’exercici de 2006. 
4. Aprovació, si s’escau, del plec de clàusules economicoadministratives per a la contractació, 

mitjançant procediment negociat sense publicitat, que ha de regir la venda d’un immoble 
propietat de l’Ajuntament. 

5. Aprovació, si s’escau, de la plantilla de personal als efectes d’integració de la policia local 
en el grup C. 

6. Informació de les resolucions de Batlia corresponents als mesos de juny i juliol de 2005. 
7. Precs i preguntes. 

 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de 29 de març de 2005 
    



Es llegeix  l’acta corresponent a la sessió del dia  29 de març de 2005. 
 
Els reunits acorden, per unanimitat, aprovar l’acta del dia 29 de març de 2005. 
 
 
2. Aprovació, si s’escau, de l’expedient de modificació de crèdit 4/2005 
 
El regidor d’Hisenda, senyor Moll (UM), explica l’expedient. Diu que es tracta d’ajustar les 
previsions a la realitat i explica detalladament les partides a les quals afecta. Explica que les altes 
es financen donant de baixa la mateixa quantitat de la partida destinada al nou local de la tercera 
edat de la Colònia, perquè es preveu que aquest any no començaran les obres,  però que no se 
suprimeix. 
 
Explica que s’inclou incrementar la partida destinada a camins rurals, perquè ha sortit la 
convocatòria d’una subvenció destinada a camins rurals i, si no hi ha partida, no es pot obtenir la 
subvenció. 
 
La portaveu d’UIA, senyora Tous, diu el següent: “En aquest punt ens abstendrem, perquè no ho 
veim del tot clar; però, tot i així, volem donar un vot de confiança a l’actual Equip de Govern. 
Hem demanat, a les preguntes, que ens fessin arribar les factures que s’han augmentat, i suposam 
que no hi haurà cap problema. Sí que ens estranya que es doni de baixa la partida que fa 
referència al nou local de la tercera edat de la Colònia, perquè, amb aquesta partida, els integrants 
del PP varen votar a favor del pressupost.” 
 
El portaveu del PP, senyor Palmer, manifesta que el seu grup votarà en contra, perquè diu que la 
partida destinada al local per a la tercera edat de la Colònia és un partida compromesa, i considera 
que hi ha altres partides més adequades per donar-les de baixa. 
 
El senyor Palmer diu al batle que, si no s’ha posat en marxa l’expedient per a la construcció del 
local de la tercera edat de la Colònia, és perquè a l’Equip de Govern no li ha interessat. També diu 
que ha parlat amb el president de S’Institut, en relació a aquest tema, i el president li ha comunicat 
que, per poder dur a termini aquesta construcció, s’ha de fer la cessió del solar a S’Institut i s’ha 
de signar el conveni corresponent entre l’Ajuntament i l’Associació de la Tercera Edat de la 
Colònia i que, ni no es fa d’aquesta manera, no es farà la construcció. Per acabar, diu que, si 
s’acompleixen aquest requisits, el seu grup es compromet a fer tot el que faci falta per dur 
endavant el projecte. 
 
El portaveu d’EU-EV, senyor Adrián, manifesta que allò que proposa el PP és clientelisme i que 
es vol fer un edifici públic amb l’aprofitament privat que pot tenir qualsevol solar de la Colònia. 
Diu que, per fer les coses tal com toca, en primer lloc, s’haurien de canviar les condicions 
d’edificabilitat a les NS. Per acabar, explica que això que proposa el PP és fer un edifici que no 
respecta l’entorn ni els interessos generals. 
 



D’una altra banda, el senyor Adrián exposa que aquesta obra no es podrà iniciar durant aquesta 
legislatura i que, a més, el PP demana que se cedeixin els baixos de l’edifici a la Tercera Edat per 
aconseguir vots, sense tenir el compte els interessos de tots els habitants de la Colònia. 
 
El portaveu del PSOE, senyor Silva, comunica que, amb aquest expedient, es tracta de transferir 
els doblers d’unes partides que no s’han utilitzat a d’altres on es necessiten, i diu que és indiferent 
del lloc on surtin. Afegeix que el seu grup veu bé la signatura del conveni, però que ara tracta de 
dotar de crèdit unes partides que no el tenen suficient. 
 
El batle agraeix al senyor Palmer les gestions fetes, però li diu que considera deplorable que el 
president de s’Institut es mogui quan el crida un regidor del PP o un president de la Tercera Edat i 
que no ho faci quan el crida un batle que representa tot un poble. El batle també diu que, segons li 
ha informat la secretària, per poder cedir el solar, s’ha d’haver ingressat l’import de les obres en 
un compte de la Tercera Edat de la Colònia i que, mentre no es faci aquest ingrés, no es farà la 
cessió. 
 
El senyor Palmer (PP) diu que, a l’Equip de Govern, li va anar molt bé que el seu grup  donàs 
suport a la signatura del conveni del Molí d’en Regalat, però que l’Equip de Govern no ha 
acomplert el compromís del destí del solar. També exposa que, en relació al requisit d’haver 
d’ingressar l’import de les obres per poder cedir el solar, a ell, no li han explicat així. Reitera que, 
si no es fan les coses tal com diu S’Institut, no hi haurà edifici. 
 
El batle li contesta que les seves actuacions sempre estaran basades en allò que li aconselli la 
secretària. 
 
El portaveu del PSOE, senyor Silva, diu que el seu grup no votarà mai una cessió de terrenys 
municipals a un club de la tercera edat i demana al senyor Palmer si el PP ho faria.  
 
El senyor Palmer li respon que el seu grup sí ho faria. 
 
El senyor Silva demana que consti en acta la resposta del PP. 
 
Es posa l’assumpte a votació i els reunits acorden, per 7 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV), 3 en 
contra (PP) i 3 abtencions (UIA):    
 
1. Aprovar l’expedient de modificació de crèdit número 4/2005, el qual queda redactat de la 
manera següent: 
 
Habilitació i suplements de crèdit 
 
Funcional Econòmic Denominació Altes en � 
1211 22601 Atencions protocol·làries i representatives 3.400,00 
2221 21400 Material de transport per a la Policia 10.000,00 



4325 62323 Enllumenat exterior de l’Estació 100,00 
5111  21000 Manteniment d’infraestructures 20.000,00 
5111 61107 Camins rurals 6.500,00 
  TOTAL 40.000,00 
 
 
 
L’import total anterior queda finançat mitjançant transferències de crèdit de les partides del 
pressupost no compromeses següents: 
 
Funcional Econòmic Denominació Baixes en � 
4328 62226 Nou local de la 3a Edat de la Colònia 40.000,00 
  TOTAL 40.000,00 
 
2. Exposar al públic aquest expedient durant un termini de quinze dies a efectes de reclamacions, 
mitjançant la publicació d’un anunci en el BOIB. 
 
 
3. Aprovació, si s’escau, de la creació i de les modificacions de les ordenances fiscals per a 
l’exercici de 2006 
 
El regidor d’Hisenda, senyor Moll, diu que es tractaran les ordenances una a una, i comença per la 
primera. 
 
3.1. Ordenança número 1, reguladora de l’impost sobre béns immobles 
 
El regidor d’Hisenda, senyor Moll, explica que es va fer la revisió cadastral, que va suposar un 
increment fort del valors cadastrals dels immobles urbans i que, si bé s’aplica un coeficient 
reductor de la base imposable que tendrà el valor de 0,9 el primer any de la seva aplicació, i que 
anirà disminuint un 0,1 anualment fins que desaparegui, així i tot, la pressió fiscal serà alta i, per 
això, es proposa fer una reducció progressiva durant els propers 10 anys i, per a enguany, que 
consisteixi en passar del tipus 0,58 al 0,56. 
 
La portaveu d’UIA, senyora Tous, fa la seva intervenció i diu el següent: “Ens abstendrem en 
totes les creacions i modificacions de les ordenances fiscals per a l’exercici de 2006. Aquest vot 
l’ha d’interpretar, l’Equip de Govern, com un vot de confiança. Després d’assistir a una comissió 
informativa en què, ho hem d’admetre, ens vàrem sentir estafats, hem recapitulat i oferirem 
aquest vot d’abstenció. Ho explicarem: no estam contra la puja de l’IPC, que és d’un 3,3 per cent, 
que s’ha aplicat a la majoria de les ordenances, però sí que no voldríem que la sensació d’estafa 
que vàrem tenir els regidors d’aquest grup municipal es traslladàs als ciutadans. Volem creure 
que l’Equip de Govern es va precipitar, que va dur les ordenances poc preparades i també volem 
creure que es tracta d’una errada en les formes, que no en el fons, extrem que seria molt més 
greu. És flagrant que en un enunciat es digui que s’apuja l’IPC, en concret a l’Ordenança número 



12, la de taxa per expedició de documents administratius, quan, es veu en els epígrafs, hi ha 
puges que no tenen res a veure amb un 3,3 per cent, però sí amb un 73 per cent. A la número 24, 
taxa pel servei de la Residència de Persones Majors, no quadra que la puja sigui d’un 10 per cent. 
Si a 578,17 euros se li apuja un 10 per cent són 578,17 més 57,817, que dóna un resultat de 
635,987. I aquí tenim, per als nous residents, 660 euros. 
 
El nostre vot de confiança ve també perquè l’any passat, en el ple de 26 d’octubre de 2005, el 
regidor Moll deia (i ho hem copiat literalment de l’acta aprovada) que “a la Residència i al Centre 
de Dia és el darrer any que fixa preus l’Ajuntament, perquè l’any que ve dependran d’un patronat 
semblant al que funciona al Teatre”. Haurem d’esperar a l’any que ve. 

 
No ens sembla malament el tipus proposat per l’Equip de Govern. Ens abstindrem. L’any passat 
ens varen dir que es milloraria la bonificació a famílies nombroses. Nosaltres farem una esmena: 
que es notifiqui a totes les famílies nombroses que hi ha aquesta bonificació, perquè enguany no 
totes es varen témer.” 
 
El portaveu del PP, senyor Palmer, diu que el seu grup considera justos tots els augments que 
signifiquin l’IPC i, pel que fa a aquesta ordenança en concret, com ja varen exposar a la Comissió 
Informativa, considera que el tipus a aplicar ha de ser el 0,54 %, perquè si s’aplica el 0,56 % 
comportarà un augment del 13 % per als contribuents en relació als pagaments de l’any anterior, 
la qual cosa considera desmesurada. 
 
Presenta una esmena en el sentit d’aplicar el 0,54 %. 
 
En primer lloc, es passa a votar l’esmena del PP, la qual es desestima per 3 vots a favor (PP), 7 en 
contra (UM, PSOE, EU-V) i 3 abstencions (UIA). 
 
Seguidament, es vota la proposta tal com s’ha redactat i els reunits acorden, per 7 vots a favor 
(UM, PSOE, EU-V), 3 en contra (PP) i 3 abstencions (UIA), la qual cosa suposa el vot de la 
majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord, de conformitat amb l’article 123 de la Llei 
57/2003, de 16 de desembre: 
 
1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança número 1, 
reguladora de l’impost sobre béns immobles. 
 
2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional durant 
el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de l’anunci 
d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.2. Ordenança número 4, reguladora de l’impost sobre l’increment del valor dels terrenys 
de naturalesa urbana 
 



El regidor d’Hisenda, senyor Moll, explica que el que proposen és abaixar la bonificació dels 
primers 5 anys del 50 % al 40 %, i reduir en un 50 % la quota a pagar quan es tracti d’herència 
entre pares i fills i cònjuge . 
 
La portaveu d’UIA, senyora Tous, manifesta que el seu grup s’abstendrà en la votació. 
 
El portaveu del PP, senyor Palmer, anuncia que el seu grup hi votarà a favor. 
 
A continuació, es passa a votar la proposta presentada per l’Equip de Govern i els reunits 
acorden, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV I PP) i 3 abstencions (UIA), la qual cosa suposa 
el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb l’article 123 
de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
 
1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança número 4, 
reguladora de l’impost sobre l’increment del valor dels terrenys de naturalesa urbana. 
 
2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional durant 
el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de l’anunci 
d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.3. Ordenança número 7, reguladora de la taxa per recollida, transferència, transport i 
tractament de residus sòlids urbans 
 
El regidor d’Hisenda, senyor Moll, explica que l’augment que es proposa d’aquesta ordenança ve 
donat pels increment de preus de la incineració de residus, que aquest any s’incrementaran en un 
15,75 %, i, a més, entra en funcionament el Pla director de residus voluminosos, la qual cosa 
suposarà un increment dels costos. Per tot plegat, es proposa un augment de les tarifes d’un 10 %. 
També cal destacar, com a novetats de la proposta, que es posa una quota per als amarradors del 
port esportiu i una bonificació del 30 % per a les indústries que estiguin situades en el polígon 
industrial  
 
La portaveu d’UIA, senyora Tous, manifesta que, tot i que el seu grup considera exagerat aquest 
augment, s’abstrendran.   
 
El portaveu del PP, senyor Palmer, diu que, com que l’increment és superior a l’IPC, hi votaran 
en contra. 
  
A continuació, es passa a votar la proposta presentada per l’Equip de Govern i els reunits 
acorden, per 7 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV), 3 en contra (PP) i 3 abstencions (UIA), la qual 
cosa suposa el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb 
l’article 123 de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
 



1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança número 7, 
reguladora de la taxa per recollida, transferència, transport i tractament de residus sòlids urbans. 
 
2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional durant 
el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de l’anunci 
d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.4 . Ordenança número 8, reguladora de la taxa per utilització de plaques, patents i 
distintius amb l’escut municipal 
 
El regidor d’Hisenda, senyor Moll explica que només es proposa augmentar l’IPC. 
 
La portaveu d’UIA, senyora Tous, manifesta que, al seu grup, li sembla bé l’increment, no 
obstant això, s’abstendran.   
 
El portaveu del PP, senyor Palmer, diu que, com que l’increment és l’IPC, hi votaran a favor. 
 
A continuació, es passa a votar la proposta presentada per l’Equip de Govern i els reunits 
acorden, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV I PP) i 3 abstencions (UIA), la qual cosa suposa 
el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb l’article 123 
de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
 
1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança número 8 
reguladora de la Taxa per utilització de plaques, patents i distintius amb l’escut municipal. 
 
2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional durant 
el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de l’anunci 
d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.5. Ordenança número 9, reguladora de la taxa per a la retirada de vehicles abandonats o 
estacionats defectuosament o abusivament a la via pública 
 
El regidor d’Hisenda, senyor Moll, explica que es proposa augmentar l’IPC. 
 
La portaveu d’UIA, senyora Tous, manifesta que al seu grup  s’abstendrà.   
 
El portaveu del PP, senyor Palmer, diu que, com que l’increment és  l’IPC, hi votaran a favor. 
 
A continuació, es passa a votar la proposta presentada per l’Equip de Govern i els reunits 
acorden, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV I PP) i 3 abstencions (UIA), la qual cosa suposa 
el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb l’article 123 
de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 



 
1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança número 9, 
reguladora de la taxa per a la retirada de vehicles abandonats o estacionat defectuosament  o 
abusivament a la via pública 
 
2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional durant 
el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de l’anunci 
d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.6. Ordenança número 10, reguladora de la taxa del Cementeri Municipal i serveis 
funeraris 
 
El regidor d’Hisenda, senyor Moll, explica que només es proposa augmentar l’IPC als preus 
actuals i que s’hi afegeix el preu de la cessió a perpetuïtat d’un solar, ja que al Cementeri de la 
Colònia de Sant Pere encara queden solars lliures. 
 
La portaveu d’UIA, senyora Tous, manifesta que el seu grup s’abstendrà.   
 
El portaveu del PP, senyor Palmer, diu que hi votaran a favor. 
 
A continuació, es passa a votar la proposta presentada per l’Equip de Govern i els reunits 
acorden, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV i PP) i 3 abstenció (UIA), la qual cosa suposa 
el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb l’article 123 
de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
 
1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança número 10, 
reguladora de la taxa del Cementeri Municipal i serveis funeraris. 
 
2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional durant 
el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de l’anunci 
d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.7. Ordenança número 11, reguladora de la taxa per llicències d’autotaxi i d’altres vehicles 
de lloguer 
 
El regidor d’Hisenda, senyor Moll, explica que només es proposa augmentar l’IPC. 
 
La portaveu d’UIA, senyora Tous, manifesta que el seu grup s’abstendrà.   
 
El portaveu del PP, senyor Palmer, diu que hi votaran a favor. 
 



A continuació, es passa a votar la proposta presentada per l’Equip de Govern i els reunits 
acorden, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV i PP) i 3 abstenció (UIA), la qual cosa suposa 
el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb l’article 123 
de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
 
1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança número 11, 
reguladora de la taxa per llicències d’autotaxi i d’altres vehicles de lloguer 
 
2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional durant 
el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de l’anunci 
d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.8. Ordenança número 12, reguladora de la taxa per expedició de documents 
administratius 
 
El regidor d’Hisenda, senyor Moll, explica que, en termes generals, es proposa augmentar l’IPC, 
excepte en els casos següents: els certificats de residència, que no s’augmenta el preu; les 
certificacions amb inspecció, que es passa de 34 � a 60 �, perquè comporten el desplaçament dels 
tècnics i tarden més d’una hora (dues persones); a les llicències d’obres es posa un mínim de 100 
� per cobrir la feina dels tècnics i el preu de les plaques; i el dret d’escomesa de clavegueram, que 
serà de 100 �. 
 
La portaveu d’UIA, senyora Tous, manifesta que el seu grup considera que, amb les puges 
proposades, es grava al ciutadà normal i als petits constructors, i que es beneficia als grans 
constructors. Manifesta que s’abstendran. 
 
El portaveu del PP, senyor Palmer, diu que el seu grup troba que són unes puges 
desproporcionades en el cas de les llicències d’obres i els certificats amb informe. Anuncia que 
votaran en contra i que ho fan perquè no estan d’acord amb els increments dels 3 punts que han 
explicat. 
 
A continuació, es passa a votar la proposta presentada per l’Equip de Govern i els reunits 
acorden, per 7 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV), 3 en contra (PP) i 3 abstencions (UIA), la qual 
cosa suposa el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb 
l’article 123 de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
 
1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança número 12, 
reguladora de la taxa per expedició de documents administratius. 
 
2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional durant 
el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de l’anunci 
d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 



 
3.9. Ordenança número 13, reguladora de la taxa per parades, barraques, casetes de venda, 
espectacles o atraccions situades en terrenys d’ús públic i indústries ambulants 
 
El regidor d’Hisenda, senyor Moll, explica que es proposa augmentar l’IPC. 
 
La portaveu d’UIA, senyora Tous, manifesta que el seu grup  s’abstendrà.   
 
El portaveu del PP, senyor Palmer, diu que hi votaran a favor. 
 
A continuació, es passa a votar la proposta presentada per l’Equip de Govern i els reunits 
acorden, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV i PP) i 3 abstencions (UIA), la qual cosa suposa 
el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb l’article 123 
de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
 
1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança número 13, 
reguladora de la taxa per parades, barraques, casetes de venda, espectacles o atraccions situades 
en terrenys d’ús públic i indústries ambulants. 
 
2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional durant 
el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de l’anunci 
d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.10. Ordenança número 14, reguladora de la taxa per  l’obertura de rases en terrenys d’ús 
públic i remoció de paviment 
 
El regidor d’Hisenda, senyor Moll, explica que es proposa augmentar l’IPC. 
 
La portaveu d’UIA, senyora Tous, manifesta que el seu grup  s’abstendrà.   
 
El portaveu del PP, senyor Palmer, diu que hi votaran a favor. 
 
A continuació, es passa a votar la proposta presentada per l’Equip de Govern i els reunits 
acorden, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV i PP) i 3 abstencions (UIA), la qual cosa suposa 
el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb l’article 123 
de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
 
1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança número 14, 
reguladora de la taxa per l’obertura de rases en terrenys d’ús públic i remoció de paviment. 
 
2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional durant 
el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de l’anunci 



d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
 
3.11. Ordenança número 15, reguladora de la taxa per entrada de vehicles per les voreres i 
les reserves de la via pública per aparcament exclusiu 
 
El regidor d’Hisenda, senyor Moll, explica que es proposa augmentar l’IPC en els preus actuals, 
que s’introdueix el preu de 10 � per a les plaques dels guals i que, si bé la quota serà anual, les 
altes i les baixes es prorratejaran per trimestres. 
 
La portaveu d’UIA, senyora Tous, manifesta que el seu grup s’abstendrà, tot i que no tenen clar 
el pagament de les plaques, perquè consideren que les plaques són de l’Ajuntament. 
 
El portaveu del PP, senyor Palmer, diu que hi votaran a favor. 
 
A continuació, es passa a votar la proposta presentada per l’Equip de Govern i els reunits 
acorden, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV i PP) i 3 abstencions (UIA), la qual cosa suposa 
el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb l’article 123 
de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
 
1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança número 14, 
reguladora de la taxa per entrada de vehicles per les voreres i les reserves de la via pública per 
aparcament exclusiu. 
 
2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional durant 
el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de l’anunci 
d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
 
3.12. Ordenança número 16, reguladora de la taxa per instal·lació de taules i cadires en 
terrenys d’ús públic 
 
El regidor d’Hisenda, senyor Moll, explica que es proposa augmentar l’IPC. 
 
La portaveu d’UIA, senyora Tous, manifesta que el seu grup s’abstendrà.   
 
El portaveu del PP, senyor Palmer, diu que hi votaran a favor. 
 
A continuació, es passa a votar la proposta presentada per l’Equip de Govern i els reunits 
acorden, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV i PP) i 3 abstencions (UIA), la qual cosa suposa 
el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb l’article 123 
de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 



 
1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança número 16, 
reguladora de la taxa per instal·lació de taules i cadires en terrenys d’ús públic. 
 
2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional durant 
el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de l’anunci 
d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.13. Ordenança número 17, reguladora de la taxa per llocs de venda en el mercat 
d’abastament 
 
El regidor d’Hisenda, senyor Moll, explica que es proposa augmentar l’IPC sobre els preus 
cobrats realment en el 2005. 
 
La portaveu d’UIA, senyora Tous, manifesta que el seu grup s’abstendrà.   
 
El portaveu del PP, senyor Palmer, diu que hi votaran a favor. 
 
A continuació, es passa a votar la proposta presentada per l’Equip de Govern i els reunits 
acorden, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV i PP) i 3 abstencions (UIA), la qual cosa suposa 
el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb l’article 123 
de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
 
1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança número 17, 
reguladora de la taxa per llocs de venda en el mercat d’abastament. 
 
2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional durant 
el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de l’anunci 
d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.14. Ordenança número 18, reguladora de la taxa per ocupació de la via pública amb 
mercaderies, maquinàries, materials de construcció i altres instal·lacions anàlogues 
 
El regidor d’Hisenda, senyor Moll, explica que es proposa augmentar l’IPC. 
 
La portaveu d’UIA, senyora Tous, manifesta que el seu grup s’abstendrà.   
 
El portaveu del PP, senyor Palmer, diu que hi votaran a favor. 
 
A continuació, es passa a votar la proposta presentada per l’Equip de Govern i els reunits 
acorden, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV i PP) i 3 abstencions (UIA), la qual cosa suposa 



el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb l’article 123 
de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
 
1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança número 18, 
reguladora de la taxa per ocupació de la via pública amb mercaderies, maquinàries, materials de 
construcció i altres instal·lacions anàlogues. 
 
2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional durant 
el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de l’anunci 
d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.15. Ordenança número 19, reguladora de la taxa per rodatge i arrossegament de vehicles 
 
El regidor d’Hisenda, senyor Moll, explica que es proposa augmentar l’IPC. 
 
La portaveu d’UIA, senyora Tous, manifesta que el seu grup s’abstendrà.   
 
El portaveu del PP, senyor Palmer, diu que hi votaran a favor. 
 
A continuació, es passa a votar la proposta presentada per l’Equip de Govern i els reunits 
acorden, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV i PP) i 3 abstencions (UIA), la qual cosa suposa 
el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb l’article 123 
de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
 
1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança número 19, 
reguladora de la taxa per rodatge i arrossegament de vehicles. 
 
2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional durant 
el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de l’anunci 
d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.16. Ordenança número 20, reguladora de la taxa per vigilància especial dels establiments 
que ho sol·liciten 
 
El regidor d’Hisenda, senyor Moll, explica que es proposa augmentar l’IPC. 
 
La portaveu d’UIA, senyora Tous, manifesta que el seu grup s’abstendrà.   
 
El portaveu del PP, senyor Palmer, diu que hi votaran a favor. 
 
A continuació, es passa a votar la proposta presentada per l’Equip de Govern i els reunits 
acorden, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV i PP) i 3 abstencions (UIA), la qual cosa suposa 



el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb l’article 123 
de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
 
1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança número 20, 
reguladora de la taxa per vigilància especial dels establiments que ho sol·liciten. 
 
2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional durant 
el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de l’anunci 
d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.17. Ordenança número 21, reguladora de la taxa pel subministrament municipal d’aigua 
 
El senyor Moll (UM) explica que, pel que fa les quotes fixes, hi ha un increment una mica 
superior al de l’IPC, que el preu de l’aigua augmenta l’IPC i que s’introdueixen els preus de les 
capses i dels comptadors d’aigua, els quals no estaven regulats. 
 
La portaveu d’UIA, senyora Tous, diu que el seu grup considera elevat l’increment de les quotes 
fixes. Manifesta que s’abstendran. 
 
El portaveu del PP, senyor Palmer, diu que el seu grup, igualment que UIA, considera elevat 
l’increment de les quotes fixes i, com que és superior a l’IPC, hi votaran en contra. 
 
El senyor Moll diu que l’increment és elevat si es mira pencentualment, però que no ho és 
quantitativament. 
 
A continuació, es passa a votar la proposta presentada per l’Equip de Govern i els reunits 
acorden, per 7 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV), 3 en contra (PP) i 3 abstencions (UIA), la qual 
cosa suposa el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb 
l’article 123 de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
 
1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança número 21, 
reguladora de la taxa pel subministrament municipal d’aigua. 
 
2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional durant 
el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de l’anunci 
d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.18. Ordenança número 23, reguladora de la taxa pels serveis culturals i esportius 
 
El regidor de Esports, senyor Galán, diu que les taxes del Poliesportiu augmenten l’IPC. Explica 
detalladament els altres preus de la seva àrea. 
 



El regidor d’Educació, senyor Adrián, manifesta que, pel que fa a l’Escola de Música, hi ha preus 
que augmenten l’IPC i d’altres que s’apugen entre un 5 % i un 10 %. Explica que aquests 
augments superiors a l’IPC es posen per eixugar el dèficit d’alguns cursos. Quant a l’Escola 
d’Adults, explica detalladament els diferents preus que s’aplicaran.  
 
La portaveu d’UIA, senyora Tous, manifesta que el seu grup s’abstendrà, tot i que no entén els 
criteris seguits per acurçar els cursos. 
 
El portaveu del PP, senyor Palmer, diu que el seu grup s’abstendrà, però que considera que s’ha 
d’estudiar el dèficit de l’Escola de Música i mirar de mancomunar alguns estudis, com poden ser 
els dels instruments, amb altres municipis. 
 
El regidor responsable, senyor Adrián, diu que ja s’han fet gestions per mancomunar els estudis i 
sembla que es durà a terme quan funcioni la Mancomunitat de Llevant. D’una altra banda, diu 
que la regularització del professorat pot haver produït algun increment de costos per la quota de 
la Seguretat Social.  
 
A continuació, es passa a votar la proposta presentada per l’Equip de Govern i els reunits 
acorden, per 7 vots a favor (UM, PSOE i EU-EV) i 6 abstencions (UIA i PP), la qual cosa suposa 
el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb l’article 123 
de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
 
1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança número 23, 
reguladora de la taxa pels serveis culturals i esportius. 
 
2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional durant 
el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de l’anunci 
d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
 
3.19. Ordenança número 24, reguladora de la taxa pel servei de residència de persones 
majors 
 
El regidor de Serveis Socials, senyor Adrián, comunica que aquest any hi ha canvis substancials 
en aquesta ordenança. 
 
Explica el preu que es proposa per a les persones assistides, que és de 1.200 �/mes, i el nou preu 
a aplicar als nous residents que entrin, que és de 660 �. També diu que s’eliminaran els tres trams 
de preus que es vénen aplicant actualment i que això es farà en 2 anys. Per al 2006 ja es 
redueixen aquests trams a dos i es proposa un preu de 630 � per als residents que entraren entre 
els 65 i els 80 anys, i 660 � per als que entraren amb més de 80 anys. 
 



La portaveu d’UIA, senyora Tous, demana si s’ha reunit cap vegada el Consell Assessor i per què 
l’eliminació del tres trams de pagament s’ha de regularitzar en 2 anys i no d’una sola vegada. De 
tota manera, diu que s’abstendran en la votació. 
 
El portaveu del PP, senyor Palmer, diu que la postura del seu grup sempre ha estat que hi ha 
d’haver un sol preu per als no assistits i un altre per als assistits, sempre que ho puguin pagar i, si 
no, un percentatge dels seus ingressos. Comunica que el seu grup s’abstendrà en la votació. 
 
El regidor de Serveis Socials, senyor Adrián, diu que és bo que tots els grups estiguin d’acord en 
unificar els preus i dóna explicacions de per què es farà en dos anys. 
 
Seguidament, es vota la proposta presentada per l’Equip de Govern i els reunits acorden, per 7 
vots a favor (UM, PSOE i EU-EV) i 6 abstencions (UIA i PP), la qual cosa suposa el vot de la 
majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb l’article 123 de la Llei 
57/2003, de 16 de desembre: 
 
1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança número 24, 
reguladora de la taxa pel servei de residència de persones majors. 
 
2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional durant 
el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de l’anunci 
d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.20. Ordenança número 25, reguladora de la taxa per l’ús de la Piscina Municipal 
 
El senyor Moll (UM) exposa que es proposa augmentar l’IPC. 
 
La portaveu d’UIA, senyora Tous, manifesta que el seu grup s’abstendrà.   
 
El portaveu del PP, senyor Palmer, diu que hi votaran a favor. 
 
A continuació, es passa a votar la proposta presentada per l’Equip de Govern i els reunits 
acorden, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV i PP) i 3 abstencions (UIA), la qual cosa suposa 
el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb l’article 123 
de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
 
1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança número 25, 
reguladora de la taxa per l’ús de la Piscina Municipal. 
 
2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional durant 
el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de l’anunci 
d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 



 
3.21. Ordenança número 26, reguladora de la taxa pel servei de centre de dia 
 
El senyor Adrián diu que aquesta ordenança s’ha confeccionat prenent en consideració el 
pressupost per a 2006 i no els resultat de 2005, a causa dels canvis substancials que hi ha hagut 
en aquest servei. Explica les passes que s’han seguit per determinar el nous preus i que l’estada 
de tot el dia no s’apuja, les estades parcials s’apugen un 10 % i que s’afegeix un nou preu, que és 
el del transport.  
 
La portaveu d’UIA, senyora Tous, manifesta que el seu grup s’abstendrà.   
 
El portaveu del PP, senyor Palmer, diu que també s’abstendran. 
 
Tot seguit, es passa a votar la proposta presentada per l’Equip de Govern i els reunits acorden, 
per 7 vots a favor (UM, PSOE i EU-EV) i 6 abstencions (UIA i PP), la qual cosa suposa el vot de 
la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb l’article 123 de la Llei 
57/2003, de 16 de desembre: 
 
1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança número 26, 
reguladora de la taxa pel servei de centre de dia. 
 
2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional durant 
el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de l’anunci 
d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.22. Ordenança número 29, reguladora de la taxa per la prestació de serveis assistencials 
 
El senyor Moll (UM) explica que es proposa augmentar l’IPC. 
 
La portaveu d’UIA, senyora Tous, manifesta que el seu grup s’abstendrà.   
 
El portaveu del PP, senyor Palmer, diu que hi votaran a favor. 
 
A continuació, es passa a votar la proposta presentada per l’Equip de Govern i els reunits 
acorden, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV i PP) i 3 abstencions (UIA), la qual cosa suposa 
el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb l’article 123 
de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
 
1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança  número 29, 
reguladora de la taxa per la prestació de serveis assistencials. 
 
2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional durant 
el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de l’anunci 



d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
 
3.23. Ordenança número 30, reguladora de la taxa per centre de recollida d’animals 
 
El senyor Moll (UM) explica que es proposa augmentar l’IPC. 
 
La portaveu d’UIA, senyora Tous, manifesta que el seu grup s’abstendrà.   
 
El portaveu del PP, senyor Palmer, diu que hi votaran a favor. 
 
A continuació, es passa a votar la proposta presentada per l’Equip de Govern i els reunits 
acorden, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV i PP) i 3 abstencions (UIA), la qual cosa suposa 
el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb l’article 123 
de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
 
1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança  número 30, 
reguladora de la taxa per centre de recollida d’animals. 
 
2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional durant 
el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de l’anunci 
d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin. 
 
3.24. Ordenança número 31, reguladora del preu públic de les escoletes municipals 
 
El regidor d’Educació, senyor Adrián, diu que l’Equip de Govern considera que aquestes 
escoletes, tal com les d’ensenyança primària i secundària, han de ser gratuïtes i que instarà la 
Conselleria d’Educació, que n’és la responsable, que se’n faci càrrec. Però, mentre no se’n faci 
càrrec la Conselleria, les famílies que l’utilitzin hauran de sufragar part del servei, ja que 
l’Ajuntament no se’n pot fer càrrec. Seguidament, dóna dades dels costos del servei i del dèficit 
que produeix. 
 
Proposa un increment del 5 % per a la tarifa general, del 8 % per a la mitja jornada i que la tarifa 
per menjador habitual passi de 3 � a 3,60 �. 
 
La portaveu d’UIA, senyora Tous, manifesta que el seu grup s’abstendrà.   
 
El portaveu del PP, senyor Palmer, diu que també s’abstendran. 
 
A continuació, es passa a votar la proposta presentada per l’Equip de Govern i els reunits 
acorden, per 7 a favor (UM, PSOE i EU-EV) i 6 abstencions (UIA i PP), la qual cosa suposa el 
vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb l’article 123 de 
la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 



 
1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança  número 31, 
reguladora del preu públic de les escoletes municipals. 
 
2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional durant 
el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de l’anunci 
d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.25. Ordenança número 33, reguladora de la taxa per la gestió de residus de la construcció 
 
El regidor d’Hisenda, senyor Moll, explica que es proposa aquesta ordenança per poder acomplir 
allò que disposa Pla sectorial de residus voluminosos aprovat pel Consell de Mallorca que entrarà 
en vigor a partir de 2006, i que obliga els ajuntaments a tenir aquesta ordenança que tracta dels 
residus voluminosos de la construcció, ja que els de ferralla es poden dur al punts verds, i en 
descriu els sistemes de pagament. 
 
La portaveu d’UIA, senyora Tous, manifesta que el seu grup s’abstendrà.   
 
El portaveu del PP, senyor Palmer, diu que hi votaran a favor. 
 
A continuació, es passa a votar la proposta presentada per l’Equip de Govern i els reunits 
acorden, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV i PP) i 3 abstencions (UIA), la qual cosa suposa 
el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb l’article 123 
de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
 
1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la implantació de l’Ordenança número 33, 
reguladora de la taxa per la gestió de residus de la construcció. 
 
2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional durant 
el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de l’anunci 
d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.26. Ordenança número 34, reguladora de la taxa per l’ocupació del subsòl, sòl i vol dels 
terrenys de domini públic  
 
El regidor d’Hisenda, senyor Moll, explica que, si bé es tracta d’implantar aquesta ordenança, no 
s’augmentaran els ingressos, perquè la taxa ja es cobrava aplicant directament la legislació que la 
regula, però que, per evitar possibles interposicions de recursos en contra d’aquesta aplicació, es 
proposa la implantació de l’ordenança. 
 
La portaveu d’UIA, senyora Tous, manifesta que el seu grup s’abstendrà.   
 



El portaveu del PP, senyor Palmer, diu que hi votaran a favor. 
 
A continuació, es passa a votar la proposta presentada per l’Equip de Govern i els reunits 
acorden, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV i PP) i 3 abstencions (UIA), la qual cosa suposa 
el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb l’article 123 
de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
 
1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la implantació de l’Ordenança número 34, 
reguladora de la taxa per l’ocupació del subsòl, sòl i vol del terrenys de domini públic. 
 
2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional durant 
el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de l’anunci 
d’exposició. Si transcorre el període d’exposició presentat reclamacions, es consideraran aprovats 
definitivament els acords provisionals. 
  
3.27. Ordenança número 35, reguladora de la taxa per la prestació del servei de 
clavegueram 
 
El regidor d’Hisenda, senyor Moll, explica que en aquest Ajuntament ja es cobrava aquesta taxa i 
es va cobrar fins que es va començar a cobrar la taxa per depuració de les aigües. D’una altra 
banda, explica que la majoria d’ajuntaments la cobren, que aquí serviria per poder millorar la 
xarxa, que es troba en males condicions, i que també es pot reduir el dret d’escomesa. Dóna 
compte de les quotes a aplicar segons la destinació dels edificis. Manifesta que les quotes s’han 
de considerar provisionals, perquè, a la vista dels estudis que es fan de les aigües d’Artà, es 
podran fixar millor definitivament. 
 
La portaveu d’UIA, senyora Tous, manifesta que el seu grup votarà en contra, perquè hi veuen un 
afany recaptador. Afegeix que, mentre no es posi el POS en funcionament, la cosa més adequada 
és seguir cobrant només la depuració, com es cobra actualment.    
 
El portaveu del PP, senyor Palmer, diu que hi votaran a favor. 
 
A continuació, es passa a votar la proposta presentada per l’Equip de Govern i els reunits 
acorden, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV i PP) i 3 en contra (UIA), la qual cosa suposa el 
vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb l’article 123 de 
la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
 
1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la implantació de l’Ordenança número 35, 
reguladora de la taxa per la prestació del servei de clavegueram. 
 
2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional durant 
el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de l’anunci 
d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 



 
 
4. Aprovació, si s’escau, del plec de clàusules economicoadministratives per a la 
contractació, mitjançant procediment negociat sense publicitat, que ha de regir la venda 
d’un immoble propietat de l’Ajuntament 
 
El regidor d’Hisenda, senyor Moll, explica que es tracta d’aprovar del plec de clàusules 
economicoadministratives per a la contractació, mitjançant procediment negociat sense publicitat, 
que ha de regir la venda l’immoble propietat de l’Ajuntament que forma el solar A-0 de la illeta A 
de la urbanització coneguda com a Estrella de Mar, que té una superfície de 1.884,15 m2, la 
licitació del qual es fixa en 350.00,10 �, en base a la valoració feta per l’arquitecta municipal.  
 
La portaveu d’UIA, senyora Tous, llegeix la seva intervenció i diu: 
 
<<Evidentment, en aquest punt el nostre vot serà negatiu pels següents motius, uns motius que ja 
vàrem anunciar en el Ple de setembre i que ara tornarem a enumerar: 
 
En el Ple ordinari de 29 de març d’enguany s’aprovaren els pressuposts de 2005 quan se’ns havia 
dit que el 31 de desembre estarien a punt. 
 
Ja vàrem dir que els pressuposts són una sortida endavant, no hi ha hagut un replantejament 
seriós dels números i la llàstima és que els regidors de l’Equip de Govern s’ho han posat molt 
fàcil: “La culpa, tota la culpa, és dels Independents, obviant que l’actual tinent de batle, senyor 
Silva, va ser durant un grapat d’anys el regidor d’Hisenda”. 
 
Els números: 
 
1. El pressupost de despeses s’apuja a 9.905.441,38 �. El de 2004, a 9.166.552,83 �, amb la 

qual cosa s’ha pujat un nou per cent. 
2. Les despeses de béns corrents representen 741.000 � més que en el pressupost que nosaltres 

presentàrem el juny de 2004. 
3. Per pagar aquestes despeses de béns corrents, l’Ajuntament es desfà dels seus béns 

immobles. Si la venda de solars hagués servit per fer inversions reals, tal volta el nostre grup 
s’hi avindria, però el capítol d’inversions reals baixa, respecte del pressupost que UIA i 
PSOE presentàrem el juny de 2004. I no s’entén com baixa amb el refinançament de deute 
que ha fet l’Equip de Govern. L’any passat es pagaren 600.391 � i enguany, amb el 
refinançament, només 126.000 � (interessos, però no mota). 

4. Tot i això, amb l’alienació d’immobles no basta, ja que els contribuents pagaran 494.000 � 
més en imposts directes respecte de l’any 2004. 

 
A més, volem fer esment que l’Equip de Govern gasta sense paleta. Vol fer creure, al poble, que 
arriben subvencions a balquena, cosa que no és, ni molt manco, certa. Basta veure les 
subvencions que han arribat de la Residència, que no han estat ni de prop les que s’esperaven, 
però això no és culpa del PP, és culpa d’un equip de govern que no té el suficient seny que hauria 



de tenir. Nosaltres ja ho dèiem (i no ens agrada gens, això, d’haver de dir que ja ho dèiem), que 
costaria més el pa que el formatge en el tema de la Residència i evidentment és així. 
 
No hem amagat cap vegada que la situació de l’Ajuntament era difícil, però perquè hi havia hagut 
unes inversions molt importants. Ara la situació de l’Ajuntament empitjora perquè la despesa 
corrent (telèfons, paper, protocol) és desproporcionada.  
 
Per tot això, el nostre vot serà negatiu.>> 
 
El portaveu del PP, senyor Palmer, diu que al seu grup no els ha agradat mai la venda de 
patrimoni, però que, a causa de la situació econòmica de l’Ajuntament i que hi ha proveïdors 
sense cobrar, donaran suport a la proposta. 
 
El regidor d’Hisenda, senyor Moll, explica que allò que s’obtengui de la venda d’aquest 
patrimoni es destinarà a pagar inversions reals. 
 
El portaveu d’EU-EV, senyor Adrián, diu que es tracta d’un solar residencial que no es pot 
destinar a serveis públics i, per tant, no té utilitat per a l’Ajuntament. 
 
Es posa l’assumpte a votació i els reunits acorden, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV i PP) 
i 3 en contra (UIA): 
 
1. Aprovar el plec de clàusules economicoadministratives per a la contractació, mitjançant 
procediment negociat sense publicitat, que ha de regir la venda del solar A-0 de la illeta A de la 
urbanització coneguda com a Estrella de Mar. 
 
2. Comunicar aquest acord a 3 empreses perquè presentin ofertes. 
 
 
5. Aprovació, si s’escau, de la plantilla de personal als efectes d’integració de la policia local 
en el grup C 
 
El regidor d’Hisenda, senyor Moll, posa en coneixement del consistori el contingut de la circular 
2/2005 de la Conselleria d’Interior, sobre el procés d’integració de les policies locals en els nous 
grups de titulació, en aplicació d’allò que disposa la Llei 6/2005, de 3 de juny, i que explica que 
els increments que suposin les noves retribucions bàsiques es deduiran dels complements 
específics i de productivitat. Continua exposant, el senyor Moll,  que l’article 17 de la llei 
esmentada,estableix quina ha de ser l’estructura dels cossos de la Policia Local i, pel que fa a 
aquest Ajuntament, es tracta que tant l’oficial com els policies han de passar del grup B, els quals 
actualment estan en el grup C. 
 
Tots els grups es donen per assabentats.  
 
Es posa l’assumpte a votació i els reunits acorden, per unanimitat: 



 
1. Aplicar el grup C tant a l’oficial com als policies de la plantilla d’aquest Ajuntament. 
 
2. Adaptar la plantilla de personal i les relacions de llocs de treball per incloure-hi les 
modificacions esmentades. 
 
3. Reduir el complements específics per compensar l’increment de les retribucions bàsiques.  
 
 
6. Informació de les resolucions de Batlia corresponents als mesos de juny i juliol de 2005 
 
Es dóna compte de les resolucions de Batlia corresponents als mesos de juny i juliol de 2005. 
 
Els reunits, per assentiment, es donen per assabentats. 
 
 
7. Precs i preguntes 
 
El secretari accidental informa que UIA ha presentat un escrit de precs i preguntes, i es passa a 
tractar-lo  
 
PRECS: 
 
Prec: Els hi ho confessarem: passam pena, una penada. La darrera vegada que el tripartit artanenc 
convocà una roda de premsa, dimecres de la setmana passada, les fotos parlaven totes soles. Els 
reporters hagueren de fer meravelles per aconseguir que els tres membres —del tripartit— 
sortissin a la foto, perquè se separaven tant un de l’altre que, ni amb un gran angular, no era 
possible captar la imatge. Per tant, pregam, sobretot al senyor Batle, que intenti, tot i que sabem 
que és molt difícil, i pel bé del poble, donar una imatge no ja d’unitat, que és gairebé impossible, 
però sí una imatge més respectuosa amb les ciutadanes i els ciutadans d’Artà. 
 
Resposta: Els agrairia que mirassin més allò que fa aquest Govern i que deixassin fer les anàlisis 
psicològiques. 
 
Prec: El senyor Batle va assegurar, als mitjans de comunicació, que faria intervenir els comptes 
d’un infractor urbanístic. A la Comissió Informativa de dimecres passat va admetre aquestes 
declaracions, però va dir “sí, però no vaig dir quan” seria aquesta intervenció. Li pregam, per 
tant, que es prengui més seriosament les seves atribucions i que no faci declaracions tan 
“fatxendes”, perquè no és a l’Ajuntament per fer “bravates”. 
 
Resposta: Efectivament no estic a l’Ajuntament per fer “bravates”, em prenc les coses bastant 
seriosament. Però em sorprèn que vostè em demani això, ja que va tenir l’expedient 13 mesos 
dins un calaix, sense iniciar la seva execució.  
 



 
 
PREGUNTES: 
 
RESIDÈNCIA 
 
Pregunta: Al Ple del mes passat demanàrem al regidor de Serveis Socials el següent:  
 
“A la Comissió Informativa de dimecres passat, el regidor d’EU/EV es comprometé a lliurar als 
regidors d’UIA tots els pressuposts, factures presentades i factures pagades de les obres de la 
Residència. 
 

1. Ens pot fer arribar aquests documents i també els referents al Centre de Dia? 
2. Ens pot dir quines han estat les subvencions demanades per a la Residència i Centre de 
Dia? 
3. Quin és l’import de cada una d’elles? 
4. Quines han estat concedides?” 

 
Molt bé, ara estam en condicions de denunciar que el regidor de Serveis Socials ens ha amagat la 
informació que ens prometé que tindríem en el Ple de setembre. De fet, vàrem fer fotocòpies de la 
documentació que ens havia deixat a Secretaria. Però dimecres passat, a la Comissió d’Hisenda, 
no es va poder estar de dir que hi havia una factura “d’en Camunyes” que no estava disposat a 
pagar, perquè trobava que el seu import era molt elevat. Doncs bé, 
 

1. On és aquesta factura? 
2. Per què no era entre la documentació que li demanàrem i ens va dir que teníem al nostre 

abast? 
3. Ens la pot deixar a Secretaria i nosaltres en farem una còpia? 
4. N’hi ha més, d’aquesta documentació, que ens ha amagat? 
 

Respon la pregunta el regidor de Serveis Social, senyor Adrián. 
 

Resposta: Segons el Diccionari de la llengua catalana de l’Enciclopèdia Catalana, reimpressió 
de febrer de 1990, amagar té una sèrie d’accepcions, entre d’elles sostreure a la visat,  impedir 
de  veure (algú  alguna cosa),  especialment  posar (quelcom)   en un lloc retret a fi que altri no o 
li sigui difícil de trobar-ho. Una altra seria sostreure de la coneixença d’altri, no manifestar, no 
mostrar, etc. Aquest verb, en totes les seves accepcions, suposa la voluntat d’ocultació per part 
d’un subjecte. Doncs, aquest regidor no està disposat a acceptar les mentides que vostè vessa 
habitualment en les seves preguntes, que presenta al plenari, i que m’atribueixi la voluntat 
d’amagar cap informació a l’oposició. És una tàctica molt vella atribuir una conducta inexistent a 
un contrari per, a continuació, poder criticar un fet que només existeix en els seus papers, a les 
seves preguntes. Aquest regidor va donar ordres a la treballadora social, Assumpció Matamalas, 
de deixar tota la documentació sol·licitada pel seu grup a la Secretaria i aquest treballadora 
municipal em va manifestar que així ho havia fet. Existeix la possibilitat que la factura que vostès 



afirmen que no hi era es trobàs a Secretaria o en el despatx del batle o gabinet d’Urbanisme, on 
els tècnics municipals havien de fer una valoració, un contrapreu, de les obres realitzades, tal com 
vaig informar a la Comissió Informativa d’Hisenda. En tot cas, i com que no és la meva voluntat 
fer perdre més temps als treballadors municipals de les meves àrees, a partir d’ara, demanin 
vostès mateixos els documents que els semblin oportuns, que no els posaran cap impediment per 
accedir a la documentació a què vostès tenen dret. Però no seran els tècnics municipals que faran 
la feina de dur-la a Secretaria, per escoltar de vostès mentides, com que els amagam informació. 
Amb l’emissió d’una còpia de la factura, don per contestades les preguntes que presenten sobre 
aquest particular.  

 
Per acabar diu que, com poden veure, els serveis tècnics han realitzat un contrapreu que el 
proveïdor ha acceptat.  
 
CENTRE DE DIA 
 
1. Volem donar l’enhorabona a l’Equip de Govern en general, i al batle i al regidor de Serveis 

Socials en particular, per la inauguració del Centre de Dia. Però suposam que un centre de 
dia té altres funcions que la de donar protagonisme als polítics. Per això:  

 
1.1. Podeu especificar quan entrarà en funcionament o esperau que el nou batle el pugui tornar a 

inaugurar? 
 
Respon la pregunta el regidor de Serveis Socials, senyor Adrián. 

 
Resposta: Estava pendent de la instal·lació de dues vidrieres que m’han confirmat avui. 
Segurament, aquesta setmana es farà el trasllat. 

 
1.2. Quines campanyes per captar usuaris es posaran en marxa quan s’obri? 

 
Resposta: Un cop que el Centre de Dia estigui en funcionament, està previst fer dos dies de portes 
obertes, perquè totes les persones que hi estiguin interessades puguin veure el funcionament del 
Centre i, a més, es farà una conferència per donar-lo a conèixer i es farà un díptic informatiu que 
es repartirà casa per casa. De tota manera, ara hi ha 8 persones al matí i 10 al capvespre; per tant, 
fins i tot sense campanya, hi ha una demanda que s’expressa amb bastant claredat. 

 
Tot seguit, la portaveu d’UIA, senyora Tous, fa una pregunta que no els havia presentat per 
escrit, al regidor senyor Adrián. 
 
1.3. Per accessibilitat, cap a on s’han d’obrir les portes del bany del Centre de Dia? 

 
Resposta: No ho record, però cap a fora i, de tota manera, l’edifici ha passat la inspecció de 
l’IBAS. 

 



La portaveu d’UIA, senyora Tous, diu que s’obrin a cap a dins, per tant no acompleix la 
normativa de barreres arquitectòniques. 
 
PRESSUPOST 
 
1. Les subvencions que el regidor de Serveis Socials esperava per a la Residència i el Centre de 
Dia no s’han adequat en absolut a les seves previsions, per ventura poc realistes. Ja li ho dèiem 
nosaltres: costarà més el pa que el formatge, però no ens creia i ara la culpa és del PP. Si no 
recordam malament n’hi havia tres, de subvencions demanades (si les xifres estan malament, els 
demanam que ens rectifiquin): 
- Una de demanada de 45.000 euros, de la qual se n’han concedit 11.500. 
- Una segona de 84.600, de la qual se n’han concedit 6.180. 
- Una tercera de manteniment per al Centre de Dia en què es demanaren 50.882 euros, i se n’han 
concedit 18.000.  
 
Per tant, podeu explicar com pensau adequar ara el pressupost a aquest dèficit, o encara us 
quedaran solars per alienar? 

 
La senyora Tous, diu que aquesta pregunta ja se li ha contestada amb anterioritat. 
 
2. Ens pot especificar el regidor d’Educació els pressuposts de la ludoteca, del quadernet de 
l’oferta educativa i de la fira d’entitats? 

 
Resposta: Des de dia 1 de novembre a dia 21 de desembre de 2005: contractació de 2 monitors de 
temps lliure a mitja jornada, 2.686,32 �; depeses de material fungible, 300 �; desplaçaments, 150 
�; quantitat que, en total, s’apuja a 3.136 �. Això es la quantitat que està previst que s’haurà de 
pagar a una empresa o a una entitat, encara està pendent el sistema que es triarà. 

 
El quadernet de l’oferta educativa ha costat 1.054,13 � a Gràfiques Muntaner. 

 
3. Ja que parlam de pressupost, s’ha aprovat en aquest Ple una modificació de crèdit, la 4/2005. 
Ens poden fer arribar una còpia de les factures que hi ha en els conceptes que s’han engrossit? 

 
Respon el regidor d’Hisenda, senyor Moll. 

 
Resposta: He dit a la secretària que les hi faci arribar, perquè no hi ha hagut temps de fer-ho. 

 
4. La vaixella. Sembla que l’Ajuntament necessitava una vaixella i n’ha comprada una de segona 
mà a l’anterior concessionari del Teatre, a més d’altre parament de la llar, com tassons, copes i 
coberts. 
4.1. Quantes i quines peces ha comprat l’Ajuntament? 
4.2. Quin preu n’ha pagat? 
4.3. Quin preu en va pagar el concessionari quan els comprà? 
4.4. A quina partida del pressupost s’han posat? 



4.5. Per què s’han comprat aquestes peces? 
4.6. Quina destinació serà la seva? 
4.7. S’assegura, des de fonts de l’Ajuntament, que el tinent de batle Silva, va dir, tot cofoi, que 
aquests “plats i tassons ens serviran per al Centre de Dia” i que el tinent de batle Adrián es va 
sentir tan ofès com una núvia i va replicar: “No, al Centre de Dia, tot nou”. És cert aquest 
extrem? 
4.8. Com és que Adrián denuncia pels diaris que Silva volia pagar, de manera expedita, postals a 
aquest concessionari i no denuncia la compra d’una vaixella que no servirà per a res? 
4.9. No ha trencat ell, en cap moment, un pacte que havia de ser tot transparència, com els tassons 
que han comprat, i que és tan opac com el plats i coberts que han entrat a la barrina? 
4.10. Ara hi ha l’adjudicació del bar del Poliesportiu. Comprarà l’Equip de Govern el parament 
del concessionari si canvia? 

 
La portaveu d’UIA, senyora Tous, diu que retira l’apartat 4 d’aquesta pregunta. 

 
 

CONSELL D’ÀREA D’HISENDA 
 
1. Pot explicar el regidor d’Hisenda quantes aportacions es varen fer al Consell d’Àrea 
d’Hisenda? 
 

Resposta: Una 
 

2. Pot dir si es tendran en compte per a l’elaboració del pressupost? Pot explicar com? 
 
Resposta: S’han tengut en compte ja per a la taxes i preus públics, i també es tendra en compte 
per al pressupost i per als ingressos. 
 
3. Quan es convocaran la resta dels consells d’àrea? 
 

Respon el senyor Adrián. 
 
Resposta: Quan pertoqui, abans de cap d’any. 
 
4. Quines actuacions ha fet el regidor de Participació Ciutadana per evitar la poca o nul·la 
participació de l’any passat? 

 
Resposta: Iniciar procediments de participació nous, com és el cas dels pressupostos participatius 
de la Colònia i del Consell Assessor de la Residència i Centre de Dia. 
 
 
IB-SALUT 
 



1. Pot explicar el batle si s’ha produït la resposta que s’esperava després de la  reunió que varen 
tenir ell i el regidor de Sanitat amb el gerent d’Ib-Salut durant el mes de setembre? 

 
Respon el regidor de Sanitat, senyor Adrián. 

 
Resposta: Des de la reunió, s’ha iniciat el procés per traspassar a l’IB-SALUT la titularitat dels 
rebuts de telèfon i d’electricitat del Centre de Salut, que fins ara estaven a nom de l’Ajuntament. 
S’ha decidit no acceptar la proposta de l’IB-SALUT de traspassar a una empresa adjudicatària el 
servei de la neteja del Centre de Salut, que seguirà càrrec de l’Ajuntament, acceptant la reducció 
de mitja jornada d’una de les netejadores. S’ha redactat, amb el coordinador del Centre de Salut, 
un document per sol·licitar l’ampliació del servei d’atenció mèdica a la Colònia, que és el procés 
que ens va indicar el senyor Alemany, gerent de l’IB-SALUT. Aquest document es presentarà en 
el proper plenari i tendrà, com és lògic, el suport del coordinador de Centre de Salut i també es 
passarà als coloniers i colonieres que vulguin donar el seu suport, perquè el firmin. La negociació 
sobre les inversions de manteniment de la teulada estan pendents. 

 
 
PUNT VERD DE LA COLÒNIA 
 
Hem de reconèixer que, quan a una comissió del Ple de setembre, els membres de l’Equip de 
Govern ens plantejaren la solució que havien trobat per fer el punt verd de la Colònia, no ens 
agradà i realitzàrem, al Ple, algunes preguntes, que ara reproduïm:  
 
“A la Comissió Informativa de dimecres, l’Equip de Govern ens presentà una proposta ‘estrella’ 
per fer-hi el punt verd de la Colònia. Hi havia un particular, tan particular com és el delegat del 
batle a la Colònia, que feia el favor a l’Ajuntament de llogar un terreny rústic de menys de 3.000 
metres quadrats per un import de 600 euros mensuals en un contracte que se signaria per deu anys 
sense opció de compra. 
 
1. Qui hi faria les infrastructures necessàries per tal que aquests terrenys acollissin el punt verd? 
 
2. Cercaran altres opcions o el contracte està tancat? 
 
3. Ja comencen a ser famoses les pagues encobertes de 600 euros mensuals a col·laboradors del 
batle actual. N’hi haurà més?” 
 
En aquella ocasió vàrem aconseguir el que volíem, que el batle ens digués i reconegués que, “per 
ara no n’hi haurà més”, de pagues encobertes. D’aleshores ençà hem sabut que es varen començar 
a fer obres al solar en qüestió i que la paret es desmuntà peça per peça: 
 
1. Quines obres es varen començar a fer en el solar del futur punt verd de la Colònia? 
 
Respon la regidora del PSOE, senyora Servera.  
 



Resposta: Una pareteta i un poc de solera. 
 

2. Amb base a quin projecte? 
 
Resposta: A un projecte de la nostra tècnica. 
 
3. És factible, des del punt de vista legal, escometre aquestes obres? 
 
Resposta: No. 
 
4. Si no és factible, com és? 
 
Resposta: Perquè la classificació del sòl no ho permet. 
  
5. Quin pressupost tenien aquestes obres? 
 
Resposta: 2.300 �, IVA inclòs. 
 
6. Com es varen adjudicar? 
 
Resposta: Per procediment negociat sense publicitat. 
 
7. Hi havia consignació pressupostària? 
 
Resposta: Sí. 
 
8. Per què les parets que s’havien aixecat es varen tomar? 
 
Resposta: Ja ho he contestat a la pregunta 4, per la classificació del sòl. 
 
9. A instàncies de qui es va prendre aquesta decisió? 
 
Resposta: Del senyor Batle. 
 
10. Qui pagarà aquestes obres que es fan i desfan?  
 
Resposta: L’Ajuntament. 
 
11. Quins seran els passos següents per tal de fer el punt verd? 
 
Resposta: De moment no es farà punt verd, s’haurà d’esperar a la modificació de les normes 
subsidiàries. 
 



12. S’ha signat el conveni amb el propietari que fa el favor a l’Ajuntament de llogar el solar per 
ubicar-hi el punt verd?       
 
Resposta: No. 
 
13. Si la resposta és positiva, des de quan? 
 
No procedeix 
 
 
EDUCACIÓ 
 
1. Dia 3 de novembre s’inaugura l’edifici municipal de Ses Escoles. Pot explicar el regidor 
d’Educació com quedaran repartits els espais i els serveis a Ses Escoles i a l’edifici del Pes o 
haurem d’esperar a la inauguració per saber-ho? 
 
Respon el regidor d’Educació, senyor Adrián. 
 
Resposta: La planta baixa de l’edifici municipal de Ses Escoles s’utilitzarà per a les classes 
d’adults. Hi haurà dos tallers que, de moment, es faran servir per als cursos de ceràmica i 
restauració de mobles, i una aula d’informàtica. El primer pis es destinarà a oficines dels serveis 
inclosos dins l’Àrea Socioeducativa i també a aules per als cursos d’adults, de moment per als 
cursos d’artesania. Finalment, a la segona planta hi haurà una aula, la més gran, insonoritzada, 
destinada a la Banda de Música i dues més destinades, també, a la Banda o altres grups musicals. 
A l’edifici municipal del Pes està previst que s’hi instal·li la Policia Local. 
 
2. Ha tengut el regidor d’Educació la mateixa poca consideració amb les entitats ciutadanes que 
la que ha demostrat amb els partits polítics de l’oposició, i també hauran d’assabentar-se’n per la 
premsa? 
 
Resposta: Les entitat ciutadanes estan convidades a la inauguració i podran viure en      directe 
quina serà la distribució dels espais, ben igual que tots el ciutadans d’Artà. 
 
3. Al Ple del mes de setembre el regidor d’Educació va admetre la necessitat d’ampliar l’espai de 
l’escoleta de Na Caragol i es va fer evident la necessitat de construir un nou centre d’infantil. Pot 
especificar la feina que duu feta en aquest sentit? 
 
Resposta: Miracles encara no en feim; de feina, sí. Estam pendents de firmar amb el Bisbat i les 
monges el contracte de compravenda de la parcel·la que fa cantonada entre el camí de Can Canals 
i el camí del Pou del Rafal, i es pagarà una entrada enguany i la resta en el 2006. Tenim 
concertada una entrevista dia 16 de novembre amb la Direcció General de Planificació i Centres, 
amb el senyor Rafael Bosch, per tractar les qüestions de les ampliacions de les escoles i escoletes 
d’Artà i de la Colònia. En aquesta mateixa reunió demanarem que l’IBISEC ens autoritzi per fer 
una instal·lació provisional d’una escoleta de 0 a 3 anys en el local municipal situat en els baixos 



de l’IBAVI. Fa temps que hem sol·licitat de l’IBISEC aquesta reunió i aquest informe, però, de 
moment, sense resultats. 

 
 

TREN 
 
Vàrem poder llegir, a la premsa, que el Govern començarà ben prest la línia de tren entre 
Manacor a Cala Rajada. A la informació, del diari El Mundo, s’assegurava que el tren passaria 
per Artà. 
 
1. Ens poden explicar quin és aquest projecte? 

 
Respon el regidor d’Urbanisme, senyor Silva. 
 
Resposta: Jo no tenc coneixement d’aquest escrit, perquè sovint no llegesc El Mundo, però  
no conec el projecte ni els serveis ferroviaris ens han fet arribar quin serà el projecte. 
 
2. Ha tengut l’Equip de Govern alguna reunió o alguna entrevista amb la Conselleria d’Obres 
Públiques o amb Serveis Ferroviaris de Mallorca per assabentar-se d’aquest projecte? 
 
Resposta: No. 
 
3. El que no ens explicam des d’UIA és que, si el tren ha d’arribar a Artà, per què amb la nova 
rotonda de Costa i Llobera s’ha permès que es tapin del tot les vies. Ens ho pot explicar l’Equip 
de Govern? 
 
Resposta: No hem de menester les vies fins que no vengui el tren. 
 
4. Més tren. Un dels regidors del tripartit, durant el primer any de legislatura, va recollir 
signatures perquè, al fossat de l’Estació s’hi fes un estacionament públic. Com és que ara, que és 
a l’Equip de Govern, no fa res? 
 
Respon el portaveu d’EU-EV, senyor Adrián. 
 
Resposta: Si vostè es refereix al regidor d’EU-EV, aquest no va recollir aquestes firmes de les 
quals vostè parla, encara que sí em varen semblar oportunes i hi estava molt d’acord. No és cert 
que l’Equip de Govern no faci res al respecte. 
 
5. Recollirà signatures, ara, perquè no es faci aquest estacionament? 

 
Resposta: Si vostè es refereix al regidor d’EU-EV, no, no recolliré firmes perquè es faci 
l’estacionament. 
 



Per acabar, la portaveu d’UIA, senyora Tous, fa una pregunta que no havia presentat per escrit, 
que és la següent: 
 
Pregunta: UM va afirmar que presentaria una moció sobre l’Estatut a tots els ajuntaments on 
tengués presència. A l’Ajuntament d’Artà, que té el batle d’UM, esperàvem que es presentàs 
aquesta moció. Ens demanam si la presentaran pròximament. 
 
El batle respon que la presentaran. 
 
 
Acords 
 
1. Aprovar, per unanimitat, l’acta de dia 29 de març de 2005. 
 
2. Acordar, per 7 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV), 3 en contra (PP) i 3 abtencions (UIA):    
2.1. Aprovar l’expedient de modificació de crèdit número 4/2005, el qual queda redactat de la 
manera següent: 
Habilitació i suplements de crèdit 
 
Funcional Econòmic Denominació Altes en � 
1211 22601 Atencions protocol·làries i representatives 3.400,00 
2221 21400 Material de transport per a la Policia 10.000,00 
4325 62323 Enllumenat exterior de l’Estació 100,00 
5111  21000 Manteniment d’infraestructures 20.000,00 
5111 61107 Camins rurals 6.500,00 
  TOTAL 40.000,00 
 
L’import total anterior queda finançat mitjançant transferències de crèdit de les partides del 
pressupost no compromeses següents: 
 
Funcional Econòmic Denominació Baixes en � 
4328 62226 Nou local de la 3a Edat de la Colònia 40.000,00 
  TOTAL 40.000,00 
 
2.2. Exposar al públic aquest expedient durant un termini de quinze dies a efectes de 
reclamacions, mitjançant la publicació d’un anunci en el BOIB. 
 
3. Acordar: 
 
3.1. Acordar, per 7 vots a favor (UM, PSOE, EU-V), 3 en contra (PP) i 3 abstencions (UIA), la 
qual cosa suposa el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord, de conformitat 
amb l’article 123 de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 



3.1.1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança número 
1, reguladora de l’impost sobre béns immobles. 
3.1.2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional 
durant el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de 
l’anunci d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.2. Acordar, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV I PP) i 3 abstencions (UIA), la qual cosa 
suposa el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb 
l’article 123 de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
3.2.1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança número 
4, reguladora de l’impost sobre l’increment del valor dels terrenys de naturalesa urbana. 
3.2.2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional 
durant el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de 
l’anunci d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.3. Acordar, per 7 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV), 3 en contra (PP) i 3 abstencions (UIA), la 
qual cosa suposa el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat 
amb l’article 123 de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
3.3.1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança número 
7, reguladora de la taxa per recollida, transferència, transport i tractament de residus sòlids 
urbans. 
3.3.2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional 
durant el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de 
l’anunci d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.4. Acordar, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV I PP) i 3 abstencions (UIA), la qual cosa 
suposa el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb 
l’article 123 de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
3.4.1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança número 
8 reguladora de la Taxa per utilització de plaques, patents i distintius amb l’escut municipal. 
3.4.2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional 
durant el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de 
l’anunci d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.5. Acordar, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV I PP) i 3 abstencions (UIA), la qual cosa 
suposa el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb 
l’article 123 de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
3.5.1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança número 
9, reguladora de la taxa per a la retirada de vehicles abandonats o estacionat defectuosament  o 
abusivament a la via pública 



3.5.2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional 
durant el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de 
l’anunci d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.6. Acordar, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV i PP) i 3 abstenció (UIA), la qual cosa 
suposa el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb 
l’article 123 de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
3.6.1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança número 
10, reguladora de la taxa del Cementeri Municipal i serveis funeraris. 
3.6.2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional 
durant el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de 
l’anunci d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.7. Acordar, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV i PP) i 3 abstenció (UIA), la qual cosa 
suposa el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb 
l’article 123 de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
3.7.1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança número 
11, reguladora de la taxa per llicències d’autotaxi i d’altres vehicles de lloguer 
3.7.2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional 
durant el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de 
l’anunci d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.8. Acordar, per 7 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV), 3 en contra (PP) i 3 abstencions (UIA), la 
qual cosa suposa el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat 
amb l’article 123 de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
3.8.1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança número 
12, reguladora de la taxa per expedició de documents administratius. 
3.8.2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional 
durant el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de 
l’anunci d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.9. Acordar, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV i PP) i 3 abstencions (UIA), la qual cosa 
suposa el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb 
l’article 123 de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
3.9.1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança número 
13, reguladora de la taxa per parades, barraques, casetes de venda, espectacles o atraccions 
situades en terrenys d’ús públic i indústries ambulants. 
3.9.2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional 
durant el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de 



l’anunci d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.10. Acordar, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV i PP) i 3 abstencions (UIA), la qual cosa 
suposa el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb 
l’article 123 de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
3.10.1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança 
número 14, reguladora de la taxa per l’obertura de rases en terrenys d’ús públic i remoció de 
paviment. 
3.10.2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional 
durant el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de 
l’anunci d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.11. Acordar, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV i PP) i 3 abstenció (UIA), la qual cosa 
suposa el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb 
l’article 123 de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
3.11.1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança 
número 14, reguladora de la taxa per entrada de vehicles per les voreres i les reserves de la via 
pública per aparcament exclusiu. 
3.11.2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional 
durant el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de 
l’anunci d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.12. Acordar, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV i PP) i 3 abstencions (UIA), la qual cosa 
suposa el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb 
l’article 123 de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
3.12.1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança 
número 16, reguladora de la taxa per instal·lació de taules i cadires en terrenys d’ús públic. 
3.12.2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional 
durant el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de 
l’anunci d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.13. Acordar, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV i PP) i 3 abstencions (UIA), la qual cosa 
suposa el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb 
l’article 123 de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
3.13.1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança 
número 17, reguladora de la taxa per llocs de venda en el mercat d’abastament. 
3.13.2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional 
durant el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de 
l’anunci d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 



 
3.14. Acordar, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV i PP) i 3 abstencions (UIA), la qual cosa 
suposa el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb 
l’article 123 de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
3.14.1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança 
número 18, reguladora de la taxa per ocupació de la via pública amb mercaderies, maquinàries, 
materials de construcció i altres instal·lacions anàlogues. 
3.14.2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional 
durant el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de 
l’anunci d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.15. Acordar, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV i PP) i 3 abstencions (UIA), la qual cosa 
suposa el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb 
l’article 123 de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
3.15.1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança 
número 19, reguladora de la taxa per rodatge i arrossegament de vehicles. 
3.15.2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional 
durant el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de 
l’anunci d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.16. Acordar, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV i PP) i 3 abstencions (UIA), la qual cosa 
suposa el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb 
l’article 123 de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
3.16.1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança 
número 20, reguladora de la taxa per vigilància especial dels establiments que ho sol·liciten. 
3.16.2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional 
durant el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de 
l’anunci d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.17. Acordar, per 7 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV), 3 en contra (PP) i 3 abstencions (UIA), la 
qual cosa suposa el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat 
amb l’article 123 de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
3.17.1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança 
número 21, reguladora de la taxa pel subministrament municipal d’aigua. 
3.17.2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional 
durant el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de 
l’anunci d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 



3.18. Acordar, per 7 vots a favor (UM, PSOE i EU-EV) i 6 abstencions (UIA i PP), la qual cosa 
suposa el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb 
l’article 123 de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
3.18.1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança 
número 23, reguladora de la taxa pels serveis culturals i esportius. 
3.18.2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional 
durant el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de 
l’anunci d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.19. Acordar, per 7 vots a favor (UM, PSOE i EU-EV) i 6 abstencions (UIA i PP), la qual cosa 
suposa el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb 
l’article 123 de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
3.19.1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança 
número 24, reguladora de la taxa pel servei de residència de persones majors. 
3.19.2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional 
durant el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de 
l’anunci d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.20. Acordar, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV i PP) i 3 abstencions (UIA), la qual cosa 
suposa el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb 
l’article 123 de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
3.20.1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança 
número 25, reguladora de la taxa per l’ús de la Piscina Municipal. 
3.20.2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional 
durant el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de 
l’anunci d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.21. Acordar, per 7 vots a favor (UM, PSOE i EU-EV) i 6 abstencions (UIA i PP), la qual cosa 
suposa el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb 
l’article 123 de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
3.21.1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança 
número 26, reguladora de la taxa pel servei de centre de dia. 
3.21.2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional 
durant el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de 
l’anunci d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.22. Acordar, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV i PP) i 3 abstencions (UIA), la qual cosa 
suposa el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb 
l’article 123 de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 



3.22.1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança  
número 29, reguladora de la taxa per la prestació de serveis assistencials. 
3.22.2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional 
durant el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de 
l’anunci d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.23. Acordar, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV i PP) i 3 abstencions (UIA), la qual cosa 
suposa el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb 
l’article 123 de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
3.23.1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança  
número 30, reguladora de la taxa per centre de recollida d’animals. 
3.23.2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional 
durant el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de 
l’anunci d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin. 
 
3.24. Acordar, per 7 vots a favor (UM, PSOE i EU-EV) i 6 abstencions (UIA i PP), la qual cosa 
suposa el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb 
l’article 123 de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
3.24.1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la modificació de l’Ordenança  
número 31, reguladora del preu públic de les escoletes municipals. 
3.24.2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional 
durant el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de 
l’anunci d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.25. Acordar, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV i PP) i 3 abstencions (UIA), la qual cosa 
suposa el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb 
l’article 123 de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
3.25.1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la implantació de l’Ordenança número 
33, reguladora de la taxa per la gestió de residus de la construcció. 
3.25.2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional 
durant el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de 
l’anunci d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.26. Acordar, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV i PP) i 3 abstencions (UIA), la qual cosa 
suposa el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb 
l’article 123 de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
3.26.1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la implantació de l’Ordenança número 
34, reguladora de la taxa per l’ocupació del subsòl, sòl i vol del terrenys de domini públic. 
3.26.2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional 
durant el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de 



l’anunci d’exposició. Si transcorre el període d’exposició presentat reclamacions, es consideraran 
aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
3.27. Acordar, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV i PP) i 3 en contra (UIA), la qual cosa 
suposa el vot de la majoria que es requereix per a aquest tipus d’acord de conformitat amb 
l’article 123 de la Llei 57/2003, de 16 de desembre: 
3.27.1. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2006, la implantació de l’Ordenança número 
35, reguladora de la taxa per la prestació del servei de clavegueram. 
 
3.27.2. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB, l’acord provisional 
durant el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de l’endemà de la publicació de 
l’anunci d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat 
reclamacions, es consideraran aprovats definitivament els acords provisionals. 
 
4. Acordar, per 10 vots a favor (UM, PSOE, EU-EV i PP) i 3 en contra (UIA): 
4.1. Aprovar el plec de clàusules economicoadministratives per a la contractació, mitjançant 
procediment negociat sense publicitat, que ha de regir la venda del solar A-0 de la illeta A de la 
urbanització coneguda com a Estrella de Mar. 
4.2. Comunicar aquest acord a 3 empreses perquè presentin ofertes. 
 
5. Acordar, per unanimitat: 
5.1. Aplicar el grup C tant a l’oficial com als policies de la plantilla d’aquest Ajuntament. 
5.2. Adaptar la plantilla de personal i les relacions de llocs de treball per incloure-hi les 
modificacions esmentades. 
5.3. Reduir el complements específics per compensar l’increment de les retribucions bàsiques. 
 
 
El secretari accidental      Vist i plau 
        El batle 
 


